[PT0191]ジャージーライク素材パンツNavy / 

設計類似運動衫的褲型，使用滌綸、棉和麻三種異素材混紡而成的面料，質量輕，且帶彈性，塑造出完美的輪廓。透過上衣的搭配，除了休閒，亦可穿出正式風格。

79%滌綸, 15%棉, 6% 麻

日本製

The design is similar to Jersey Pants, the fabric is weaved by polyester, cotton and linen. It is lightweight and elastic, creating a perfect silhouette. You can wear both formal and causal style. 

79% Polyester, 15% Cotton, 6% Linen
Made in Japan


[DN0291]ライトオンスバギーパンツ/ Wide Denim Pants – Indigo/ 跨襠錐型寬褲

輕盎司的丹寧面料，寬鬆錐型剪裁，是夏季必要的單品之一。面料中加入灰色的緯紗，看起上去有著復古工作褲的味道。褲裡的白色車縫包邊車縫的小巧思，反摺也很有味道。同樣的巧思，也用在內腰際之處。另外，腰後加入可調整的腰帶，便於調整。

100%棉
日本製


Made by light once denim fabric. With loose and tapered cutting, like vintage workpants. Inside the pants are sewing with white selvedge. The detail of the back cinch is also a point. Has an adjustable belt on the waist.  

100% Cotton
Made in Japan



[CS0591] [スティルバイハンド] ポケットTシャツ / Crew Neck Pocket T-Shirt / 圓領口袋T

大口袋一路延伸至腋下，是此款圓領Tee的一大特色。帶點厚度的面料，讓上身效果更修飾身型。

90%棉 10%尼龍
日本製


Crew neck and a big breast pocket. The fabric with a little thickness, it can bring out your figure.  

90% Cotton, 10% Nylon
Made in Japan


[SH0691] Collarless Stripe Pocket Shirt / 無領條紋口袋櫬衫

無領，胸前大口袋，直條紋的設計，擺脫襯衫給人的沉重感，多了休閒輕鬆的風格，讓人更神清氣爽，正適合春夏時節穿著。

100%棉
日本製


Collarless, large pockets on the chest, straight stripes design, get rid of the heavy feeling of the traditional shirt, more casual and relaxed style. It is perfect for spring and summer. 

100% Cotton
Made in Japan




[SH0791] Ringer Stripe Tee / 圓領滾邊條紋Tee

圓領滾邊設計，清新的條紋配色，微落肩剪裁，是夏季必備單品之一。

100%棉
日本製


Short Sleeve Crew Neck Tshirt
Blue or Charcoal Stripe  
Knit Rib Crew Neck

100% Cotton
Made in Japan




